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 Protokół nr 102/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 15 października 2021 r. 
 
Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 102 posiedzenie 
Zarządu Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość to jest za 
pomocą środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji.  
Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 
W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Andrzej Ochlak, Wicestarosta – Jerzy 
Czapliński, Członkowie Zarządu Powiatu:  Barbara Grzywacz, Teresa Łątkowska, Marcin 
Buliński, Skarbnik –  Sebastian Kiński. Pan Starosta potwierdził obecność wyżej wymienionych 
osób. W posiedzeniu uczestniczyło 5 Członków Zarządu. Wymóg kworum został zachowany. 
Posiedzenie otworzył pan Starosta. 
Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 102 zdalnego posiedzenia Zarządu.   
Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia. Stanowi 
on załącznik nr 1. 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński.  
 
W zdalnym posiedzeniu Zarządu wzięła udział pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu 
Dróg Powiatowych. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia wniosków w sprawie wszczęcia procedury postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego w trypie podstawowym bez negocjacji dla zadania Przebudowa 
przejść dla pieszych w ciągach dróg powiatowych. 

Zarząd zatwierdził wnioski w sprawie wszczęcia procedury postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego dla niżej wymienionych zadań: 
- Przebudowa przejścia dla pieszych na ulicy Żwirki i Wigury w ciągu drogi powiatowej nr 
1246N w miejscowości Nowe Miasto Lubawskie, 
- Przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 1252N w miejscowości Nowe 
Grodziczno, 
- Przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 1250N w miejscowości 
Brzozie Lubawskie, 
- Przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 1246N w miejscowości 
Skarlin, 
- Przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 1333N przy ścieżce 
rowerowej w miejscowości Łąki Bratiańskie, 
- Przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 1299N w miejscowości 
Krotoszyny, 
- Przebudowa przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu koło Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w 
miejscowości Lipinki.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Wnioski w sprawie wszczęcia procedury postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 
stanowią załączniki nr 2,3,4,5,6,7,8. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,             
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia zamówienia publicznego w trypie podstawowym bez 
negocjacji dla zadania Przebudowa przejść dla pieszych w ciągach dróg powiatowych. 
 
Zarząd powołał komisję, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Wioleta Puwalska 
3. Członek komisji – Beata Widźgowska 
4. Członek komisji – Marcin Kraszkiewicz 
5. Członek komisji – Krzysztof Andrzejczak 

 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,             
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Pani Robaczewska poinformowała, że do poniedziałku trwają prace uaktualniające na 
platformie zamówień publicznych w związku z tym ogłoszenie o postępowaniu ukaże się 
dopiero w poniedziałek. Dodała, że nie ma to wpływu na termin otwarcia ofert, który 
zaplanowany jest na 2 listopada 2021r. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 
 
                                                                                                             Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                      Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka  


